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Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Felix Aronsson Mötessekreterare
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Fredrik Andersson
Jens Elofsson
Fredrik Karlsson Programmästare, från §8
Mazdak Farzone Överphös, från §9
Alexander Nässlander Sektionsordförande, från §10

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:09.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Felix Aronsson till mötessekreterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Protokollet från SRD8, 2010-12-08, godkändes.

§7 Meddelanden Albin meddelar att julen är slut, Fredrik Andersson följer upp
med att meddela att den snart är här igen.

Albin ska snart följa med F-sektionens utbildningsminister på
rundvandring för att se hur deras terminsmöten går till.

Fredrik Andersson meddelade att D09:ornas resultat i analysens
delkurs A1 hade gått upp gentemot tidigare år och att program-
ledningen för D såg positivt på det. Felix meddelade dock att
D10:ornas resultat i delkurs A2 hade gått ner.

Carl Cristian meddelar att kognition suger. Mötet suckar lite lätt
då kursen tagits upp på åtminstone två tidigare SRD-möten.

Fredrik Andersson låter meddela att det är utbildning för exter-
na representanter på kåren igen. Albin meddelar att datum för
dessa är tisdagen den första februari för representanter i pro-
gramledningar, onsdag den andra februari för representanter i
utbildningsnämnder samt torsdag den tredje februari för repre-
sentanter i instutitionsnämnder samt andra organ.
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Albin meddelar att han genom Gustav Nord (kårstyrelseledamot
samt sektionens kårkontakt) fått reda på att det tillsatts en ny
internationell sekreterare på kåren utan att ett fullmäktigemöte
hållts. Fredrik upplyser mötet om att kårstyrelsen kan ta sådana
beslut på delegation som sedan slås fast av fullmäktige.

§8 Beslutsuppföljning Albin skulle framföra klagomål angående kognitionens två ten-
tor vilket ger sammanlagt fem tentor i LP2 för D3 och framförde
dessa vid ett UN1-möte. Joakim Malm tyckte att det lät konstigt
och skulle föra kritiken vidare.

Albin har även kontaktat Martin Höst för att få ut namn på stu-
denter inskrivna på Kodningsteknik (EDI042) för att kunna kalla
till utvärderingsmöte.

Personer valda på tidigare möten är valda. Albin har fört in dem
på hemsidan och skickat listan till VKO-Edward.

§9 Valärenden Inga valärenden fanns att administrera. Endast en öronbedövan-
de tystnad hördes.

§10 Pågående kurser Fredrik Andersson informerade mötet om att det fanns två kursom-
bud till kursen C++-programmering (EDA031). Det är nice.

Mazdak tycker att kursen Virtual Reality i teori och praktik (MAM101)
är uppdelad konstigt mellan teori (tenta) och praktik (projekt).
Frågan tas upp på nästa möte.

Per Holm visade upp tidigare CEQ-resultat och förklarade för-
ändringar till kursen i början av Databasteknik (EDA216). Han
gjorde likadant i C++-programmering. Mötet uttryckte sitt gil-
lande.

Albin ska sitta och stirra på tvåor i Coachning av programvaru-
team (EDA270) som han anser är en bra kurs. Den gör dessutom
så att en av de mest uppskattade kurserna, Programvaruutveck-
ling i grupp (EDA260), går att genomföra.

Carl Cristian tycker att kursen Internet innuti (EITN30) verkar
intressant och Mazdak rekommenderar Virtual Reality i teori och
praktik.

§11 Övrigt Felix undrar vem man ska kontakta för att kunna få godkända
labbrapporter i Elektronik för D (ETIA01) inrapporterade. Kurs-
ansvarig Anders J Johansson är omöjlig att få tag på. Albin tror
att det bästa nog är att kontakta EIT:s sekreterare.

Fredrik Andersson har hört rykten om att det finns en ny folder
med studenters rättigheter och tycker att Dagens rätt således bör
uppdateras med dessa. Albin ska försöka få tag på foldern så att
den kan laddas upp.
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Fredrik Karlsson undrar när det är dags för kursutvärderingar.
Albin säger att det inte har kommit in några CEQ:er för censure-
ring.

Albin upplyser mötet om att enligt ett nytt budgetförslag kom-
mer kurser med färre än 16 deltagare att lägga ner. Fredrik An-
dersson fyller i att det inte finns några kurser på D som är i risk-
zonen. Kurser som är av projektkaraktär har inte samma krav.

Fredrik Andersson vill ha tackfest och semlor.

§12 Skitsnack Skit snackades.

§13 OFMA SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat kl 12:41.

Vid protokollet

Felix Aronsson
Mötesekreterare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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